
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 31. maj 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1347 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1347:  

”Vil ministeren bede Danske Regioner redegøre for, hvilket forløb der i hver af regio-

nerne er planlagt i forhold til en fortsættelse af Covid-19-senfølgeklinikkerne?” 

 

Svar: 

Der er indhentet bidrag til besvarelsen fra Danske Regioner, som oplyser følgende:  

 

”RegioŶerŶe har etaďleret COVID-19-senfølgeklinikker og organiserer dem efter 

Sundhedsstyrelsens anbefalinger på området. Alle regioner har planer om at videre-

føre COVID-19-senfølgekliŶikkerŶe og i ”Aftale oŵ regioŶerŶes økoŶoŵi for ϮϬϮϮ” 
freŵgår det, at ”ďåde regeriŶgeŶ og DaŶske regioŶer fiŶder oŵrådet vigtigt, og at 
parterŶe skal afklare kapaĐitet og fiŶaŶsieriŶg efter ϮϬϮϭ”.”  
 

Jeg kan henholde mig til Danske Regioners oplysninger.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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